



FMK Styrelsemöte

Datum: 2020-05-07, kl 18.00 i klubblokalen & telefon

Närvarande:

Stefan Bergman
 Mikael Johansson
 Bengt Karlsson
 Mattias Holm
 Rolf Ekman
 Börje Boström
 På telefon:
 Ann Liljeqvist Svensson
 Emelie Boström

Ej närvarande:

Johan Pettersson
 Stefan Palmér

1. Ordförande öppnar mötet
2. Fastställande av dagordning
3. Val av justeringsmän
 - Rolf Ekman
 - Börje Boström
4. Genomgående av föregående protokoll/Avslutade och pågående aktiviteter

För arkivering / Vi har tomma pärmar i klubblokalen som ska användas för arkivering.

Utlägg TUSS / Miken skickar in kvitto och återfår 500,- som han lagt ut vid TUSS-aktiviteten.

Gamla styrelseprotokoll / Som tidigare försöker vi att samla ihop så många styrelseprotokoll som vi hittar på olika platser. Protokollen ska arkiveras i klubblokalen. Ansv, Miken, Ann (& Emelie)

Uppdaterande av stadgarna / Det finns ett tidigare beslut att vi ska göra en genomgång av stadgarna under året. Bengt har vidtalat Hans Avelin som kommer att bidra med sina erfarenheter när vi påbörjar arbetet. Ligger on-hold p g a COVID-19. Ansv Ann & Bengt.

Midnattsolsrallyt / Vi har fått bekräftelse via telefon från Håkan att vi är lösta från det avtal som vi signerade för MSR 2020.

Svenska Rallycupen 2021 / FMK kommer att ansöka om deltagande i Cupen med JubileumsKröken. Vi har förslag på tävling den 15 augusti 2021 och det finns redan en tänkt bansträckning. Det skulle bli en tight och bra bana men det kommer att kräva uppslutning från våra medlemmar. Förhoppningsvis kommer vi att få många av hemmaåkarna att köra tävlingen men det innebär att vi inte kan räkna med dem som funktionärer som vi hade i förra årets tävling. Vid vårt 75-års jubileum vill vi naturligtvis erbjuda en riktigt bra tävling på alla sätt och vis och då behöver vi ha en stor funktionärskår. Stefan Bergman kontaktar Christer Nystrand ang SRC. Fortsättning följer.

Vi planerar att köra ett KM i höst, första helgen i oktober. Då passar vi oxå på att testa den nya

tidtagningsmetoden. Stefan Bergman har kontaktat Lars Gren för att se om han kan delta med utrustning och kunskaper om den nya metoden.

Ny klubblokal / Avtal är upprättat och signerat.

E-sport / Johan Pettersson fortsätter arbetet med att ta fram ett underlag för beslut. Ska klubben köpa in ett antal tävlingsriggar för att kunna intressera ungdomar? Det kan vara starten på vår ungdomssektion. Kommer vi i så fall att ha något klart till invigningen av den nya lokalen? 1 juli. Avrapportering vid juni-mötet.

Teststräcka / Vi har fått förslag på en vägsträcka av Sveaskog. 2,5 km lång som blir 5 km vid vändsträcka. Det visar sig vara stora problem att söka tillstånd då datasystemet innehåller en bugg och det är svårt att få assistans av Distriktet för att få igenom ansökan, Miken jobbar vidare tillsammans med Stefan Lundqvist. Klubben planerar att söka tillstånd för ett antal träningstillfällen. Klubben kommer att ta ut en avgift per deltagare ~~och~~ återställandet av vägen ~~till~~

5. Ekonomirapport

- Bengt delade ut resultatrapport som vi gick igenom. Ekonomin ser fortsatt bra ut.

6. Nya medlemmar/Medlemsregistret

- Vi uppdaterar medlemsregistret med utgångspunkt från de som har betalt avgiften. För tillfället har vi ca 100 medlemmar som betalt in avgift eller är juniorer. Emelie kommer att överföra information/kunskaper till Ann vad gäller Idrott-on-line&Medlemsregistret. Ann skickar info till Emelie på nya medlemmar som inte kommit in via Idrott-on-line.

7. Utbildningar på gång

I höst kommer det att bli utbildning i Lots men Stefan Lundqvist kan köra en kortare "intern" kurs med intresserade från styrelsen. Miken bestämmer datum med Stefan.

8. FMK hemsida

Vi har tagit bort samtliga sponsorer som fanns på vår hemsida. Nya avtal kommer att slutas med sponsorer och då uppdateras hemsidan därefter.

9. Miljö

Inget nytt vad gäller miljön men när vi byter klubblokal så ska en miljöcertifiering ske av den nya lokalen.

10. Aktiviteter / Se Föregående Protokoll, punkt nr 4.

11. Bilsektionen/Rapport

Inget att rapportera.

12. Ungdomsverksamhet/E-sport. Förslag är att välja Johan Pettersson som ansvarig för klubbens E-sportverksamhet. Punkten skjuts till nästa möte.

13. Övriga frågor

Fotografering av styrelsen / On-hold, COVID19. Bengt har pratat med Kenneth Sund ang detta. Han har sagt ja och vi har fått ett väldigt fördelaktigt pris.

Bilder på vår hemsida / Miken jobbar vidare.

Kontroll mot Verksamhetsplanen / Vi stämde av våra aktiviteter med den Verksamhetsplan som styrelsen arbetar efter. Det ser OK ut.

Inlogg Lots / Fler i styrelsen behöver ha inlogg i Lots därav kursen som vi ber Stefan L anordna på klubben.

Utskick till tidigare medlemmar om 75 års jubileum samt byte av klubblokal / Bengt har sett ett gammalt medlemsregister på klubblokalen. Fortsättning följer.

KM i höst 4 okt – Tävlingsledare? / Vem skulle vi kunna få att ta den rollen? Inget svar på detta möte. Fortsättning följer.

Styrelsens inställning till ansvarsfrihet för SBFs Styrelse? Vår representant till mötet / Tre medlemmar redan avgått och tre kvarstår i SBFs styrelse. Bengt åker på detta möte.

Vem representerar FMK på distriktets möten under kommande period? / Miken kommer att representera FMK på distriktets möten och aktiviteter om inget annat bestäms.

Alkoholpolicy för FMK / Bengt & Ann tar fram ett förslag på policy. Som mall används LMKs policy.

Ansökan om ekonomisk ersättning för uteblivna inkomster p g a COVID-19 / Bengt undersöker

vad som gäller. Ansökningstiden går ut under maj.

GDPR / Miken kollar vad som står på Idrott-on-Line. Ann undersöker med Erik i Kolsva hur de hanterar sitt medlemsregister.

Flyttgång till nya klubblokalen / Vi väljer en helgdag i slutet av juni då vi alla ställer upp och flyttar från Folkets Hus till BDS. Datum kommer på nästa möte.

FMKs släpkärra / Börje har tagit fram kärran ur garaget och ska besikta den. För tillfället är det körförbud på den.

Inför Årsmötet 2020 / Vi behöver informera valberedningen om vilka platser som ska väljas på årsmötet i höst. Valberedning är Micke och Monica Wisti.

Frekvens på våra styrelsemöten / Det blir många punkter på agendan och det är svårt att hålla fokus under hela mötet. Ska vi köra möte var tredje vecka för att korta ned på mötena? Upp till diskussion.

14. Nästa möte

Torsdagen den 4 juni kl 18.00. Sista mötet i gamla klubblokalen.

15. Mötet avslutas

Vid protokollet



Ann Liljeqvist Svensson

Justeras



Börje Boström



Rolf Ekman